
Hanstholm Skole 

Skolebestyrelsesmøde 25/11-2021 kl. 17.00-19.00 

Møderække:  17/8,15/9, 25/10, 25/11, 24/1, 22/2, 23/3, 23/5 

Fraværende: 
 

Dagsorden: 

 
 

 

1. Elevrådet  

Ca. 17.00 (15 min) 

(Drøftelse) 

 

 

Fra elevrådet 

 

Fra bestyrelsen / ledelsen 

 

 

Maja 9.kl 0g Bastian 5.kl  

I elevrådet er der snakket om  

• Kan der komme sprit på toiletterne 

Tages med videre til pedellerne af Nils, Mikkel og 

Anna  

• Åbning af boden – pølsehorn, juice, muslibarer, 

yoghurt og den slags.  

Der arbejdes videre med hvad, hvordan og hvem 

der skal sælges, hvornår der skal være åbent og 

hvem der skal passe det og om det vil blive valgt til i 

stedet for at gå i centeret. 

Forslag fra bestyrelsen: Lav en brugerundersøgelse – 

hvad vil eleverne gerne købe?  

Måske en gang om ugen  

• Der arbejdes på ar overbygningen får deres skabe 

tilbage på gangene – det kræver at alle vil behandle 

dem ordentligt. 

Der skal være enighed fra alle, før skabene kommer 

tilbage  

• Der skulle have været afholdt et møde sammen med 

Søren fra ungdomsskolen med udgangspunkt i 

hvordan der kommer mere gang i klubben for de 

ældste elever herude – dette er udskudt grundet 

Corona.  

Elevrådet skal komme med deres bud på, hvordan 

man kan præsentere tilbuddene. 

• Elevrådet vil gerne have fri-fredag tilbage, hvor 

eleverne på tværs af skolen er sammen i pauserne. 

Vi bakker op, og det sætter vi i gang, når Corona 

tillader det. 

 

 

2. Forældremøderne – 

tidspunkt-bespisning - 

bestyrelsen 

ca. 17.15 min (20 min) 

(drøftelse)  

 

 

Var oppe at vende på sidste møde.  

 

For skolen er det dejligt at kunne samle forældremøderne 

på afdelingsniveau, så forældrene får mulighed for at hilse 

på alle lærere og der er mulighed for at starte op fælles. 

 

Holdninger fra bestyrelsen:  

Tidspunktet passer fint  

Godt med mulighed for fælles start  

Bespisningen i denne sammenhæng er ikke så vigtigt – det 

er vigtigere når der laves arrangementer med børn 

Det skal afholdes i afdelinger. Vi har små klasser – god 

mulighed for at hilse på hinanden på tværs.  



Skal ikke lægge tidligere end kl. 17. 

Datoerne skal ud inden sommerferien og følges op efter 

ferien og ugen inden – Lægges ind i kalendere på AULA – 

Min uddannelse   

I overbygningen skal der være emner på, så der er noget at 

komme efter – clickbaits – der skal være en grund til at 

komme til mødet.  

Der kan i tiden op til lægges op til det er vigtigt man deltager 

og kommer med sin mening. 

Kaffe og småkage er så fint – ingen bespisning.  

Opfordre forældrene til at komme med punkter til 

dagsordenen. 

 

 

3. beskrivelse af pædagogiske 

principper omkring inklusion 

 

ca. 17.35 (20min) 

(Drøftelse) 

 

 

Der laves enkelte tilskrivning på elev-delen. 

 

Efter ændringerne sendes princippet ud til skolebestyrelsen, 

som har mulighed for at komme med kommentarer inden 

endelig godkendelse. 

 

 

4. Åbent hus for Friskolen i 

Klitmøller 

5. Vikarfunktionen 

6. Opfølgning på Taxa 

7. Folkeskolernes dag 

8. Covid 19 

9. Jimmi Lyngbye Pedersen 

 

ca. 17.55 (35 min) 

(Drøftelse) 

 

4. Åbent hus for Klitmøller friskole  

Udskydes til det nye år, vi vil gerne samarbejdet med 

friskolen, men vi skal finde den rigtige vej.  

Måske skal vi starte et andet sted og få startet et godt 

samarbejde med skolen, før vi inviterer forældrene.   

 

5. Vikarfunktionen  

– har været drøftet med personalet. Vikarplaner eller 

materialer i vikarmapperne. Teamsne hjælper vikarerne 

mundtligt, hvis de har kendskab til relevante 

opgaver/materialer.  

Der er lavet et dueslag, hvor vikarerne kan lægge besked til 

de lærere de har vikarieret for.   

Når en vikar viser film, kan det være fordi, det er en film den 

fraværende lærer har haft på planen hele tiden, men 

skubbet den, til når man er væk, så det er til at gå til for 

vikar og elever. Det er vigtigt at få informeret ud til 

forældrene. 

 

6. Opfølgning på taxa  

– er på som punkt til fælles netværksmøde for 

specialafdelingerne i næste uge. 

Personalet i F-klasserne er ude og hente eleverne og hilse 

på chaufførerne om morgenen, samt afleverer dem ved 

taxaerne om eftermiddagen.  

Der er lavet små-justeringer i hvordan eleverne sidder i 

bilerne.  

Der har ikke været henvendelser fra forældre siden punktet 

var på sidste møde, så det er umiddelbart blevet bedre.  

Der arbejdes videre og der kommer opfølgning på næste 

møde. 

 

7. Folkeskolernes dag 

En rigtig god dag – vi har fundet en god form, som vi vil 

holde fast i. 



Christina var med til at fortælle om skolebestyrelse – 

forældreperspektivet og Hanstholm skoles venner.     

Skolebestyrelsen synes den fælles kommunale film der var 

på Facebook var rigtig god og virkede rigtig godt. 

 

8.Covid-situationen  

Vi er nede på 2 smittede elever. 

Det har været tydeligt, at det har ramt klassevis.  

Situationen kan hurtigt vende. 

Når der kommer udbrud i en klasse, vil alle forældre blive 

kontaktet telefonisk – kommer der yderlige smitte i 

kølvandet på den første smitte, informeres der ud via AULA.  

Bestyrelsen roser lærerne for at være fantastik gode til at 

komme med materialer og lave planer til de elever der er i 

isolation. Stor, stor ros for en kæmpe indsats. 

 

9.Jimmi Lyngbye Pedersen 

Træder ud af bestyrelsen af personlige årsager  

Forslag om, at Thea træder ind og bliver fuldgyldigt medlem, 

og der bliver det antal medlemmer som 

forretningsordningen foreskriver.  

Der bakkes op om dette bordet rundt. Der tages kontakt til 

Thea.  

Nils tjekker op på suppleanter.  

  

 

7. Siden sidst 

a. Formanden:  

b. Ledelsen:  

c. Personalet 

d. Andre 

 

 

18.30 (15 min) 

(Orientering) 

 

a. Kvartalsmøde 14.december – der skal findes en 

repræsentant fra Hanstholm skoles skolebestyrelse 

Berit sender dagsorden ud til bestyrelsen, som 

melder tilbage hvis man kan deltage. Det er godt at 

vi er repræsenteret.  

 

b. Der har været udfordringer i F i forhold til strukturen 

på gangen. Det er der arbejdet rigtig meget med. 

Strukturen vil være rigtig god, hvis der ikke er 

mandefald – sygdom, kurser mm – så det har ikke 

fungeret i praksis.  

Der er ændret i strukturen. Der er ansat mere 

personale og næste fase bliver møder med 

medarbejderne, så de bliver en aktiv del af det der 

sker.   

  

I næste uge køres der høringsmøder i F-klasserne. 

 

Brobygning for 9.klasse er flyttet til uge 3 grundet 

corona. Der gang i karaktergivning, uddannelses- 

parathedsvurderinger og planlægning af 

terminsprøverne i uge 2. 

 

Der sker strukturændringer på forvaltningsniveau pr 

1/1 2022. Der sker strukturændringer. PPR rykker 

over i familieafdelingen – Daginstitutioner og 

dagpleje flytter over i skoleforvaltningen.  

Vi håber, at den nye struktur kan være med til at 

skabe den røde tråd i børnelivet og bedre overgange 

mellem institutionerne.  



 

Mellemtrinnet flytter ned på C-gangen i morgen. Det 

bliver rigtig godt. 

 

Klippedag på tirsdag på hele skolen – desværre uden 

besøg ude fra. 

 

Personalet har været spændt på covid situation. Indtil videre 

er der ”kun” 2 personaler der er blevet ramt. 

 

Der bliver spurgt til mentorordningen, og om den kommer 

igen i år. Det gør den ikke. 

Vores erfaringer fra mentorordningen bruger vi fortsat, men 

hænderne kommer desværre ikke. Der er flere 2 lærertimer 

på 9. årgang end vi skal give. 

Læseferie eksisterer ikke længere. Vi har støttende 

studiedage, spørgetimer, fælles fremlæggelser, etc.  

 

Åbent hus-arrangementet / tværs ugen 

Tidsplanen skred – måske være specifikke på starttidspunkt 

– vi starter musicalen kl.17 hvor dørene lukkes. Så man skal 

komme tidligere og finde på plads. 

En bragende succes. 

Det var super, godt med bespisning – det vil vi gerne igen 

 

 

8. Næste møde 

Er der punkter til næste møde? 

 

ca. 18:40 (5 min) 

(Drøftelse) 

 

 

Opfølgning på Taxa 

Biblioteket  

Elevcentreret ledelse  

Principper  

 

9. Evt. 

 

 

 

 


